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§ 1  Sammanträdets öppnande 

Ordförande Karin Lansky hälsade alla välkomna till sammanträdet.  

 

§ 2  Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3  Föregående protokoll 

Föregående protokoll, från 2018-09-20, godkändes och lades till 

handlingarna 

 

§ 4 Val av justerare och dag för justering 

Till justerare utsågs Karin Lansky och Pia Olsson. Protokollet 

justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa sammanträde den 

14 november. 

 

§ 5  Information och dialog 

Rådet skulle ha fått besök av representant från Relationsvåldsteamet 

(RVT) men pga. sjukdom ställdes det in.  

 

§ 6  Förvaltningsinformation 

Ingrid informerar: 

Förvaltningen har fått pengar för att utbilda omvårdnadspersonalen 

både inom äldreomsorg så väl som funktionsnedsättning i social 

dokumentation. Planering för hur utbildningen ska läggas upp 

pågår.  

 

Nu är det klart att Miljöpartiet tillsammans med Alliansen kommer 

att styra Stockholm under kommande mandatperiod. 

Borgarrådsplatserna är fördelade. Jan Jönsson är nytt 

socialborgarråd. 

 

Magdalena Bossom är ny stadsdirektör, hon har varit 

kommundirektör i Huddinge men även tidigare arbetat inom 

Stockholms stad.. Det är inte klart än vilka som blir biträdande 

stadsdirektörer.   

 

Stadsdelsnämnden byter troligtvis ordförande vid nästa 

nämndsammanträde, vilket betyder att vice ordförande, en moderat 

blir ordförande och nuvarande ordförande, en socialdemokrat blir 

vice under resten av året. Övriga ledamöter sitter kvar året ut och en 

ny konstellation av ledamöter träder till från årsskiftet. 
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Verksamhetsplan och budget presenteras den 14 november. Vid 

nästa sammanträde för rådet som är den 14 november hoppas Ingrid 

att kunna redovisa lite om de ev. förändringar som finns i budgeten 

jämfört med årets. Råden kommer även att kallas till en 

budgetgenomgång men ej klart ännu när det blir. 

 

Abraam undrar när beslut om föreningsbidrag kommer att tas. 

Ingrid har inget besked men gissar att det tas när den nya nämnden 

är på plats. Nuvarande nämnd kommer inte att fatta några större 

beslut under hösten. 

 

§ 7  Ärenden till stadsdelsnämnden 

Rådet har inga synpunkter på de ärenden som kommer behandlas på 

stadsdelsnämndens sammanträde.  

 

§ 8  Övriga frågor 

Problemet med den skräpiga yttermiljön i stadsdelen speciellt i 

Rinkeby samt problemet med den öppna drogförsäljningen togs åter 

upp. Försäljningen av gamla kläder och andra prylar fortsätter och 

ger ett dåligt intryck speciellt för besökare i Rinkeby. Någon typ av 

krafttag behövs för att få bukt med det. Rådet önskar att de personer 

i förvaltningen som ansvarar för vägar och parker och renhållning o. 

dy. bjuds in till ett möte nästa år.  

 

Abraam framför att han att flera av vallokalerna i stadsdelsområdet 

var otillgängliga för personer med funktionsnedsättning, svårt att ta 

sig in med rullstol t.ex. 

 

Pia berättar att klientelet på restaurangen nere vid busstorget  har 

varit stökiga och störande, även attackerat personer vid ett tillfälle. 

Hon undrar om inte deras utskänkningstillstånd behöver ses över. 

Ingrid informerar om att det är Tillsynsenheten centralt i staden som 

utfärdar tillstånd men att förvaltningen tillfrågas innan det ges och 

har även möjlighet att anmäla om tillståndet missköts. 

Fältassistenterna kan göra oanmälda besök och studera hur 

utskänkningen sköts i restaurangen. 

 

Pia säger att ”Färdplan för ett Stockholm för alla – en rapport från 

kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm” i väldigt liten 

utsträckning tar upp psykiatrin. 

 

Abraam påpekar att den skylt som finns på Borgarfjordsgatan där 

det står att cyklister ska svänga pekar rakt ner mot en trappa och bör 

omedelbart tas bort innan en olycka inträffar. 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 4 (4)  

Protokoll från stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 2018-10-17 

 

Kista galleria har väldigt stark belysning vilket kan upplevas 

störande, det luktar också mycket i gallerian vilket kan påverka 

allergiker. Det finns inte heller några anpassade stolar för personer 

med rörelsehinder i restaurangerna. Det saknas också provrum i 

vissa affärer som passar för personer med gånghjälpmedel. 

Rådet önskar att chefen för Gallerian bjuds in till ett sammanträde 

kommande år. 

 

Nästa möte den 14 november kommer att vara gemensamt för råden 

för funktionshinderfrågor i Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta. 

Önskemålet är att mötet äger rum i Spånga-Tensta. En förfrågan har 

gått ut till Pia Enhage, funktionshinderombudsammannen om hon 

kan besöka råden då men hon är tyvärr förhindrad. Rådet föreslår 

därför istället att någon från HSO:s styrelse bjuds in förslagsvis 

ordförande Lena Huss. Rådets sekreterare undersöker om det är 

möjligt. 

 

Rådet är tillsammans med pensionärsrådet är inbjudna till jullunch 

den 12 december kl. 12.00 i restaurang Zenit i Science tower. 

Rådets sammanträde den dagen äger rum mellan kl. 10:00-11.45 

och då gemensamt med pensionärsrådet. Lokal meddelas senare. 

 

§ 9   Nästa sammanträde 

Nästa möte äger rum den 14 november 2018, kl. 14.00 – 16.00 

gemensamt med Spånga-Tenstas råd för funktionshinderfrågor.  

Lokal: Meddelas senare. 

 

§ 10  Sammanträdet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 


